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Protokół  nr XI/2011 

z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 31  sierpnia 2011 r. 

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

Ad. 1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis o godz. 11:07 otworzył sesję i po powitaniu Radnych,  
Sołtysów, Pana Wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnej prasy 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14-stu radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy   - pan Witold Jankowski 
- Sekretarz Gminy  - pani Małgorzata Gąszczak  
- Skarbnik Gminy  - pani Alina Brząkała 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pan                                                                                                        
  Tomasz Jerczyński 
- Kierownik     Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – pani Barbara Kulak 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – pani Aniela Lipińska  
- Radca Prawny – pani Gabriela Drzazga 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Zanim Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do porządku obrad oddał głos Przewodniczącemu 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – Leszkowi Zalewskiemu, który powiedział, iż na 

ostatniej sesji czerwcowej przedstawiono informację dot. sukcesów w różnych dziedzinach 

uczniów szkół podstawowych jak i Gimnazjum z terenu Gminy Łęka Opatowska. Pokłosiem 

sukcesów, które osiągnęli uczniowie są jak co roku przydzielane stypendia, które są przydzielane 

w czterech dziedzinach: naukowe, sportowe, artystyczne, podmiotowe.  

Stypendia naukowe przyznano: 

SP Siemianice – 3, SP Opatów - 12,SP Łęka Opatowska – 21, Gimnazjum – 19, Ogółem - 55. 

Stypendia przedmiotowe przyznano: 

SP Siemianice- 2. SP Opatów – 7, SP Łęka Opatowska – 6, Gimnazjum – 6, Ogółem – 21.  

Stypendia artystyczne przyznano: 

SP Opatów – 3, Gimnazjum – 1, Ogółem – 4. 

Stypendia sportowe przyznano: 

SP Trzebień – 2, SP SP Opatów – 12, SP Łęka Opatowska – 12, Gimnazjum – 24, Ogółem – 50. 

Razem przyznano – 130. Jedno stypendium wynosi 60 zł. Przyznana kwota wyniosła 7800 zł.  

Wśród wszystkich, wyróżniono ośmioro dzieci którzy zakwalifikowali się na minimum 3 stypendia: 

Magdalena Kopis – Gimnazjum 

Weronika Owczarek, Karolina Krawiec, Maria Jeziorna, Jan Jeziorny, Maciej Gawlik – SP Opatów. 

Katarzyna Piszczałka, Oliwia Skiba – SP Łęka Opatowska. 

Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu serdecznie pogratulował 

uczniom, rodzicom, wychowawcom , pedagogom osiągniętych sukcesów. 

W/w dzieci wraz z rodzicami poproszono kolejno na środek sali, gdzie Pan Wójt Witold Jankowski, 

Przewodniczący Rady Adam Kopis i Zastępca Przewodniczącego Rady – Krystyna Jankowy 

złożyli serdeczne gratulacje, wręczyli listy gratulacyjne wraz z upominkami.  
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Następnie uczniowie wraz z rodzicami opuścili salę posiedzeń.  

Idąc dalej, Przewodniczący wrócił do drugiego punktu porządku obrad . 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania 

uchwał. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany budżetu Gminy na 2011 r., 

       2)   szczegółowych zasad, sposobu i tryb umarzania, odraczania lub rozkładania  
  na raty spłat należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz                   
             wskazania organów lub osób do tego uprawnionych, 

       3)  zmiany uchwały Nr X/52/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska z  dnia  
  29 czerwca 2011r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych Gminy  
  Łęka Opatowska za 2010 r., 

      4)   porozumienia w  sprawie  dotacji celowej na pokrycie  kosztów dotacji   
  udzielonej przez Gminę Kępno  niepublicznemu przedszkolu prowadzonemu  
  przez Zgromadzenie Sióstr Miłosierdzia Św. Karola Boromeusza  w Kępnie  
  w  2011roku , w części  przypadającej na uczniów będących mieszkańcami    
  Gminy Łęka Opatowska, 

     5)    wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości, 

                6)    wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości bez obowiązku dokonania   
  dopłaty, 

     7)    powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników na kadencję 2012 –  
  2015, 

7. Informacja -„Oświata w gminie – przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego-
kadra, obiekty, dowóz, remonty”. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący spytał czy nie ma uwag co do proponowanego porządku obrad, po czym sam 

zaproponował wprowadzenie w punkcie 6 podpunkcie 8 projektu uchwały w sprawie zlecenia 

Komisji Rewizyjnej kontroli problemowej III etapu inwestycji pn. „Przebudowa starej szkoły 

podstawowej w Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu użytkowania na funkcję 

administracyjną na parterze budynku i pokojami gościnnymi na piętrze oraz rozbiórką 

dobudowanej części”. Sprawa była zasygnalizowana przez Radnego Jóźwiakowskiego na sesji 

majowej a bardziej szczegółowo omawiana na ostatnim posiedzeniu Komisji Gospodarczej. 
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Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczej Grzegorz Adamski, który powiedział 

iż Komisja Gospodarcza wnioskowała o przeprowadzenie tejże kontroli z tego względu, iż 

inwestycja jest cały czas w toku i warto by się jej przyjrzeć . Na 11-stu obecnych członków komisji 

gospodarczej, 11 głosowało „za”  przeprowadzeniem kontroli.     

Jako kolejny głos zabrał Wójt – Witold Jankowski, który spytał o jaki etap inwestycji chodzi.  

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział że chodzi o III etap inwestycji ponieważ pozostałe dwa 

były wcześniej przez Komisje Rewizyjną kontrolowane w poprzedniej kadencji.   

Jako kolejna głos zabrała Kierownik GZPO Barbara Kulak, która zwróciła uwagę na projekt 

uchwały w punkcie 6 podpunkcie 4 aby wykreślić słowo porozumienia, z tego powodu, iż jest to 

niezgodne z prawem.  

Wobec braku uwag, proponowaną poprawkę do porządku obrad poddano pod głosowanie. „Za” 

wniesieniem proponowanych zmian do porządku obrad głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

Następnie poddano pod głosowanie cały porządek obrad uwzględniający naniesione poprawki. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 14-stu radnych jednogłośnie. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

 Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Pan Przewodniczący przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, Pan Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad  

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej: 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Pan Wójt złożył sprawozdanie za okres 

od 31 sierpnia 2011 r. do 30 września 2011 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi za wystąpienie i otworzył dyskusję na temat  
sprawozdania Pana Wójta. Jako pierwszy spytał odnośnie prac dot. remontu starej szkoły. Firma z 
Bytomia która wygrała przetarg, która już weszła na teren budowy do kiedy ma termin zakończenia 
prac? 

Pan Wójt odpowiedział, iż termin jest dwuczłonowy. 

Pierwszy dot. wykonania jednego gotowego pomieszczenia wraz z toaletą do 22 września br. 
zgodnie z oczekiwaniami Urzędu Marszałkowskiego. Drugi termin dot. dokończenia całej inwestycji 
to koniec kwietnia 2012 r.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Zalewski, który spytał odnośnie oświetlenia ulicznego. Ponieważ  
8 czerwca br. na Komisji Budżetowej była przeprowadzona analiza, która wygląda całkiem inaczej 
od tej co przedstawił dzisiaj w swoim wystąpieniu Pan Wójt.  
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W czerwcu na komisji było podane, iż przy zmniejszeniu w określonych miesiącach z dwunastu 
godzin miało być siedem  godzin a w miesiącach letnich z siedmiu godzin na trzy godziny i to miało 
dać oszczędności o 40-50 % czyli 150 tyś zł. Natomiast dzisiaj Pan Wójt podał 20% oszczędności 
czyli 64 tyś zł. Gdzie jest bliżej prawdy? 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który powiedział, iż cały czas podkreślał że to dotyczy oświetlenia. 
Prawdopodobnie w czerwcu Pani Skarbnik wzięła pod uwagę całość faktur. Ponieważ faktury 
składają się z dwóch części. Pierwsza dotyczy samej energii, Druga dotyczy obsługi, utrzymania.  

Następnie Pani Skarbnik potwierdziła, iż faktycznie w czerwcu podała ogólną kwotę brutto  
z faktury. Nie wiedząc o tym że za koszty przesyłu trzeba będzie płacić w całości.  

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który powiedział, że do kwestii oświetlenia 
można jeszcze wrócić w punkcie wolne głosy i wnioski.      

Idąc dalej głos zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania i Budżetu Ewa Kosińska, która 
powiedziała, iż na czerwcowym posiedzeniu komisji były luźne propozycje Pani Skarbnik, i wtedy 
komisja skierowała pismo do Pana Wójta z prośbą o dokładniejsze analizy dot. oszczędności z 
tytułu oświetlenia ulicznego. Stąd dzisiaj jest na to konkretna odpowiedź.  

Następnie Radna Kosińska zadała pytanie odnośnie remontu III etapu Rządcówki, znana jest cena 
wygranego przetargu ale nie znamy ceny kosztorysowej. 

Pan Wójt odpowiedział, iż na chwilę obecną nie pamięta tej kwoty ale postara się do końca 
posiedzenia na te pytanie odpowiedzieć.  

Następnie Radna Kosińska spytała o zatwierdzone w powiecie propozycje remontu dróg 
powiatowych, o których wspomniał Pan Wójt w swoim wystąpieniu. Czy można wiedzieć o które 
konkretnie drogi chodzi? 

Pan Wójt odpowiedział, że w najbliższej przyszłości planowane są remonty niewielu dróg 
powiatowych min.  

- Trzebień-Opatów - nakładka drogi, 

- Raków – Siemianice - powierzchniowy natrysk, 

- Raków – Kuźnica wyłożenie kamieniem tłuczniem do ostatnich zabudowań.  

Ta ilość planowanych do remontu dróg budzi niepokój,  nie są to jakieś sztywne ustalone ramy,   
miejmy nadzieję że ilość tych dróg się jednak zwiększy. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatu Czesław Kokot, który powiedział, iż faktycznie na tym 
spotkaniu z Wójtami była mowa na temat dalekosiężnych planów odnośnie inwestycji na które 
można pozyskać środki z zewnątrz a na to powiat liczy. A  tą inwestycją, która dotyczyłaby min. 
Gminy Łęka Opatowska to jest ciąg dalszy drogi Świba – Opatów przez Donaborów, Biadaszki, 
Trzebień, i Opatów. Są planowane takie cztery inwestycje w powiecie, trzy pozostałe nie dotyczą 
naszej gminy.  Powiat nie rezygnuje z corocznego bieżącego utrzymywania i remontowania dróg to 
co Pan Wójt wspomniał planowane jest utwardzenie tłuczniowe drogi  z Rakowa do Kuźnicy wraz z 
okrawężnikowaniem do ostatnich zabudowań, kontynuowane będzie utwardzenie drogi Łęka – 
Raków - Siemianice co już w części jest rozpoczęte. Droga z Trzebienia do Opatowa, która w 
dalszym ciągu ulega dewastacji będzie na okres zimowy całkowicie zaklinowana, ponieważ po tej 
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drodze jeździ się z wielkim trudem. Bieżące utrzymywanie dróg tzw. bitumiczny 6 cm natrysk 
będzie tam stosowany gdzie będzie to konieczne.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Adam Kopis spytał Radnego Powiatu Czesława Kokota  
co kryje się pod pojęciem „zaklinowana”? czy to jest związane z tym, że będą zebrane te pobocza, 
które są takie jakie są czy jest to z czymś innym związane? 

Radny Powiatu - Czesław Kokot odpowiedział, iż po prostu ta droga będzie remontowana. 

Idąc dalej głos zabrał Pan Wójt, który udzielił odpowiedzi na pytanie Radnej Kosińskiej odnośnie 
wartości kosztorysowej, która wynosi 1.140770,63 zł    brutto.  

Następnie Radna Kosińska zawnioskowała do radnych powiatowych w kwestii drogi powiatowej 
Świba-Opatów, jak będzie ta inwestycja dotowana ze środków zewnętrznych to poprosiła żeby 
przypilnować aby były zrobione również pobocza jak i ścieżka rowerowa.   

Wobec braku pytań co do wystąpienia Pana Wójta, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do 
następnego punktu porządku obrad. 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 

- Nr XI/61/2011 w sprawie  zmiany budżetu Gminy na 2011 r.  

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która przedstawiła zmiany w budżecie Gminy na 

2011 r., które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Pan Kopis podziękował Pani Skarbnik i otworzył dyskusję. 

Jako pierwszy spytał o dotację celową na dożywianie dla dzieci, czy ona ruszy od września? 

Pani Skarbnik odpowiedziała tak, dotacja jest cały czas. 

Pani Skarbnik poinformowała również, iż ostatnia uchwała była z dnia 29 czerwca  

a w międzyczasie było podjęte zarządzenie nr 37 Wójta Gminy Łęka Opatowska z 15 lipca, które 

zmieniło budżet o kwotę 25 669 zł. Ponieważ dotyczyło to dotacji zadań zleconych i zgodnie z 

obowiązującymi przepisami prawa Wójt jest upoważniony do takich zmian po stronie dochodów i 

wydatków a te środki dotyczyły: 

14 235 zł. – zwiększenie na przeprowadzenie spisu powszechnego, 

11 434 zł. – alimentacyjna opieka wychowawcza związana z wyprawkami szkolnymi.   

Jako kolejna głos w sprawie tej uchwały zabrała Przewodnicząca Komisji Planowania  

i Budżetu Ewa Kosińska, która przedstawiła opinię w sprawie tej uchwały. Powiedziała,  

iż członkowie komisji uczestniczący na ostatnim posiedzeniu Komisji Planowania i Budżetu 

wysłuchali szczegółowych wyjaśnień Pani Skarbnik i po wysłuchaniu wyrazili opinię pozytywną.  

 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 



6 
 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XI/61/2011 w sprawie  zmiany budżetu 

Gminy na 2011 r.    

W tym momencie o godz 12.45 na salę obrad wszedł Radny Jóźwiakowski. 

- Nr XI/62/2011 w sprawie   szczegółowych zasad, sposobu i tryb umarzania, odraczania lub 
rozkładania na raty spłat należności pieniężnych mających charakter  cywilnoprawny oraz 
wskazania organów lub osób do tego uprawnionych. 

W tym momencie o godz. 12.50 salę obrad opuścił Radny Skotnik.  

W sprawie uchwały nr XI/62/2011 głos zabrała Pani Skarbnik, która powiedziała, iż zgodnie z 

nowelizacją ustawy o finansach publicznych należy zmienić podjętą w 2007 r. uchwałę nr 

XVI/72/2007 Rady Gminy Łęka Opatowska. Nowa uchwała niewiele się zmienia min. zmianie 

ulegnie podstawa prawna, terminy, nazwa należności. Przedtem były to należności pieniężne do 

których nie stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa teraz po nowelizacji ustawy jest 

określenie  należności pieniężne mające charakter cywilnoprawny.  W uchwale są określone 

szczegółowe zasady, tryb umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mające charakter cywilnoprawny oraz wskazanie organów lub osób do tego 

upoważnionych.    

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/62/2011 Rady Gminy Łęka 
Opatowska  w sprawie   szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 
rozkładania na raty spłat należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz 
wskazania organów lub osób do tego uprawnionych. 

Nr XI/63/2011 w sprawie zmiany uchwały Nr X/52/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska  
z  dnia 29 czerwca 2011r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych Gminy Łęka Opatowska 
za 2010 r., 

W sprawie tej uchwały zabrała głos Pani Skarbnik, która powiedziała, iż na ostatniej sesji z 29 

czerwca 2011 r. była podjęta uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych Gminy 

Łęka Opatowska. 

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych zatwierdza się sprawozdanie finansowe wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy. Państwu radnym sprawozdanie z wykonania budżetu 

było przekazane w terminie, odbyło się wiele rozmów, dyskusji na ten temat. Na podstawie tego 

sprawozdania między innymi było udzielone Wójtowi Gminy absolutorium.  

W podjętej uchwale nr  X/52/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska brak jest zapisu w § 1 

„Zatwierdza się sprawozdanie finansowe Gminy Łęka Opatowska za 2010 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy”.  

Regionalna Izba Obrachunkowa wszczęła z tego tytułu postępowanie. W międzyczasie z urzędu 

wysłano pismo, iż na najbliższej sesji Rady Gminy uchwała będzie poprawiona, skorygowana o 

wymagalny zapis.  
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W odpowiedzi na pismo RIO uchwałą nr XVI/1414 z dnia 17 sierpnia 2011 r. umarza postępowanie 

w tej sprawie ponieważ zostanie na najbliższej sesji spełniony wymóg ustawy o finansach 

publicznych.   

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr XI/63/2011Rady Gminy w sprawie zmiany 
uchwały Nr X/52/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska z  dnia 29 czerwca 2011r. w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdań finansowych Gminy Łęka Opatowska za 2010 r., 

- Nr XI/64/2011 w sprawie dotacji celowej na pokrycie  kosztów  dotacji udzielonej przez 
Gminę Kępno   niepublicznemu przedszkolu prowadzonemu przez Zgromadzenie Sióstr 
Miłosierdzia Św. Karola Boromeusza  w Kępnie w  2011roku , w części  przypadającej na 
uczniów będących mieszkańcami  Gminy Łęka Opatowska, 

W sprawie tej uchwały zabrała głos Kierownik GZPO Barbara Kulak, która powiedziała, iż na 

terenie miasta Kępno objęto wychowaniem przedszkolnym dzieci będące mieszkańcami Gminy 

Łęka Opatowska. Gmina Łęka Opatowska udziela dotacji  celowej w wysokości 75%  ustalonych w 

budżecie wydatków bieżących ponoszonych przez Gminę Kępno w  przedszkolach publicznych w 

przeliczeniu na jednego ucznia (dziecko). Dotacja  jest przekazywana bezpośrednio do organu 

prowadzącego przedszkole. Dopóki dzieci z naszego terenu będą uczęszczać do tego przedszkola 

musimy corocznie podejmować taką uchwałę.  Po przyjęciu uchwały i podpisaniu porozumienia z 

Gminą Kępno dotacja celowa dla przedszkola niepublicznego będzie przekazywana na rachunek  

Urzędu  Miasta Kępno, który następnie  udzieli dotacji dla przedszkola, w którym znajdują się 

dzieci z Gminy Łęka Opatowska. Z tego co na chwilę obecną wiadomo od stycznia do sierpnia 

uczęszczało pięcioro dzieci. Ile dzieci będzie uczęszczało od września do grudnia, jeszcze nie 

wiadomo dopiero wykaz będzie sporządzony. 

 Jako kolejny głos w sprawie tej uchwały zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

i Sportu Leszek Zalewski, który w imieniu wszystkich członków komisji wyraził pozytywną opinię w 

sprawie tej uchwały.  

Następnie głos zabrał Radny Błażejewski, który spytał o koszt utrzymania jednego dziecka w 

przedszkolach na terenie naszej gminy. 

Pani Kulak odpowiedziała, iż na następną sesję przygotuje informacje.  

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/64/2011 Rady Gminy Łęka 

Opatowska w sprawie dotacji celowej na pokrycie  kosztów  dotacji udzielonej przez Gminę 

Kępno   niepublicznemu przedszkolu prowadzonemu przez Zgromadzenie Sióstr 

Miłosierdzia Św. Karola Boromeusza  w Kępnie w  2011 roku, w części  przypadającej na 

uczniów będących mieszkańcami  Gminy Łęka Opatowska 

- Nr XI/65/2011 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości  

  W sprawie tej uchwały zabrał głos Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska - Pan   Tomasz Jerczyński, który powiedział, iż OSP Lipie podjęła uchwałę o 

nieodpłatnym przekazaniu działki zabudowanej budynkiem remizy i sali OSP w miejscowości Lipie 
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na rzecz Gminy Łęka Opatowska. W związku z powyższym Wójt Gminy zobowiązany jest do 

wystąpienia do Rady Gminy z wnioskiem o wyrażenie zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz 

Gminy Łęka Opatowska  w/w nieruchomości. W celu wydatkowania środków z funduszu 

sołeckiego  na ww. nieruchomość niezbędne jest przyjęcie jej do gminnego zasobu nieruchomości. 

Przewodniczący podziękował Panu Kierownikowi  i  otworzył dyskusję. 

Wobec braku pytań odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/65/2011 Rady Gminy Łęka 

Opatowska w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

- Nr XI/66/2011 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości bez obowiązku 
dokonania dopłaty,   

W sprawie tej uchwały zabrał głos Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska - Pan   Tomasz Jerczyński, który powiedział, iż zgodnie z art. 15 ust.1 ustawy 

z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami, nieruchomości będące własnością 

jednostek samorządu terytorialnego mogą być przedmiotem zamiany na nieruchomości 

stanowiące własność osób fizycznych lub osób prawnych. W przypadku nierównej wartości 

zamienianych nieruchomości winno się zastosować dopłatę, której wysokość jest równa różnicy 

wartości zamienianych nieruchomości. Różnica powierzchni zamienianych nieruchomości jest 

niewielka tj. 62 m2  wobec powyższego wysokość dopłaty również nie byłaby znaczna. Jednakże 

zainteresowana jak i Gmina zgodnie ustaliły, że rezygnują z obowiązku dokonywania dopłat z 

tytułu zamienianych nieruchomości. Zamiana nieruchomości jest niezbędna w celu regulacji granic 

między sąsiadującymi nieruchomościami. 

Nabycie na rzecz gminy nieruchomości, o której mowa w § 1 niniejszej uchwały, uzasadnia się 

potrzebą poprawy warunków komunikacji na drodze gminnej. 

Przewodniczący podziękował Panu Kierownikowi  i  otworzył dyskusję. 

Wobec braku pytań odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/66/2011 Rady Gminy Łęka 

Opatowska w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

- Nr XI/67/2011 w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników  
na kadencję 2012 – 2015, 

W sprawie tej uchwały głos zabrała Sekretarz Gminy – Małgorzata Gąszczak, która 
powiedziała, iż  w związku z upływającą kadencją ławników na kadencję 2008-2011 niezbędny jest 
wybór nowych ławników, którzy zapewnią prawidłowe funkcjonowanie Sądu Rejonowego w Kępnie 
na nową kadencję 2012-2015. W tej sprawie Prezes Sądu Rejonowego w Kaliszu wystosował 
pismo, które wpłynęło 30 maja określające ilość wybieranych ławników. Rada Gminy Łęka 
Opatowska wybiera jednego ławnika do Sądu Rejonowego w Kępnie a konkretnie do Sądu Pracy. 
Zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych Rada Gminy 
przed dokonaniem wyborów na ławników sądów powszechnych, które odbywają się najpóźniej w 
październiku roku kalendarzowego, w którym upływa kadencja dotychczasowych ławników, Rada 
Gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach. 
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Powołanie zespołu, który przedstawi Radzie opinię o kandydatach umożliwi jej dokonanie 
wyboru na ławników tych kandydatów, którzy w najwyższym stopniu spełnią wymogi określone w 
ustawie. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Sekretarz i oddał głos Panu Wójtowi.  

Pan Wójt podkreślił, iż zespół opiniujący tylko bada od strony formalnej zgłoszenia kandydatów, 

czy spełniają wszystkie wymogi zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, zespół ten nie 

wpływa na ocenę, wybór konkretnego kandydata. Tylko przedkłada swoją opinię. Państwo Radni 

dokonują stosownego wyboru w głosowaniu tajnym. Aby przyjąć w dniu dzisiejszym projekt 

uchwały należy wybrać trzech kandydatów do zespołu opiniującego, po czym zaproponował trzy 

kandydatury: 

1) Małgorzata Gąszczak 

2) Krystyna Jankowy 

3) Ewa Kosińska 

Panie wyraziły zgodę na pracę w zespole. Radni zatwierdzili w/w kandydatury.  

Wobec braku uwag i pytań odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/67/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska 
w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników na kadencję 2012 – 
2015, 

- Nr XI/68/2011 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli problemowej III etapu 

inwestycji pn. „Przebudowa starej szkoły podstawowej w Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą 

sposobu użytkowania na funkcję administracyjną na parterze budynku i pokojami 

gościnnymi na piętrze oraz rozbiórką dobudowanej części” 

Przewodniczący Rady Gminy Adam Kopis powiedział, iż w dniu 24 sierpnia 2011r. Radny 

Gminy Sławomir Jóźwiakowski zwrócił się z pisemnym wnioskiem do Rady Gminy Łęka 

Opatowska o przeprowadzenie kontroli III etapu inwestycji pn. „Przebudowa starej szkoły 

podstawowej w Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu użytkowania na funkcję 

administracyjną na parterze budynku i pokojami gościnnymi na piętrze oraz rozbiórką 

dobudowanej części”. W tym samym dniu wniosek ten został omówiony na posiedzeniu Komisji 

Gospodarczej i pozytywnie przez komisję zaopiniowany.  

Wobec braku uwag i pytań odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących w 

posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XI/68/2011 Rady Gminy Łęka Opatowska 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli problemowej III etapu inwestycji pn. 

„Przebudowa starej szkoły podstawowej w Łęce Opatowskiej wraz ze zmianą sposobu 

użytkowania na funkcję administracyjną na parterze budynku i pokojami gościnnymi na 

piętrze oraz rozbiórką dobudowanej części”. 

W tym momencie o godz. 13.30 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10-cio minutową 

przerwę. 

Po przerwie o godz. 13.44 wznowiono obrady. 
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Ad. 7. Informacja „Oświata w gminie – przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 
- kadra, obiekty, dowóz, remonty”.  

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Pan Leszek 
Zalewski, który powiedział, iż komisja oświaty, zdrowia, kultury i sportu zajmowała się problemami 
związanymi z rozpoczęciem roku szkolnego na ostatnim posiedzeniu 24.08.2011. Generalnie 
szkoły  z terenu Gminy Łęka Opatowska są dobrze przygotowane do nowego roku szkolnego. 
Osobiście kontaktował się z Paniami Dyrektorkami Szkół i nie zgłaszały żadnych uwag ani 
problemów.  W kwestii dowozu do szkół, umowa jest trzyletnia więc w sensie finansowym nic się 
nie zmienia i prawdopodobnie dowóz będzie wyglądał jak w roku poprzednim. Jedynie co jest 
warte podkreślenia to w Przedszkolu w Łęce Opatowskiej robi się ciasno a szczególnie  w samej 
kuchni, przedszkole wymaga remontu. 

Jako kolejny głos zabrał Pan Wójt, który potwierdził słowa Radnego Zalewskiego, iż szkoły są 
dobrze przygotowane do roku szkolnego. Faktycznie Przedszkole w Łęce Opatowskiej wymaga 
remontu a szczególnie kuchnia pod względem sanitarnym. Zakończono termomodernizację szkół: 
Gimnazjum w Opatowie i Szkoła Podstawowa w Siemianicach. Szkoły bardzo ładnie wyglądają, 
przyciągają oko. W szkole w Siemianicach wymagane jest pomalowanie części klas związane to 
jest z wymianą centralnego ogrzewania. Remontowano przedszkole w Piaskach, Rakowie głównie 
przy ogromnej pomocy rodziców i mieszkańców  danej miejscowości. W zakresie dowozu umowa 
podpisana jest na trzy lata. U nas świadczy te usługi PKS Ostrów, Oddział Kępno. Ze współpracy z 
PKS jesteśmy zadowoleni, nie było nigdy  żadnych przykrych doświadczeń. Cena paliwa na rynku 
cały czas się podnosi do góry. My płacimy cały czas tyle samo od momentu przetargu. Dla nas to 
jest korzystne że mamy umowę na trzy lata. Jeżeli chodzi o kadrę są to raczej strategie 
kosmetyczne, nie ma żadnych wielkich rewolucji, kadra w szkole jest ustabilizowana. Jeśli są 
jakieś minimalne ruchy to wynikają one z normalnego toku zmian np. pokoleniowych.  

Idąc dalej, głos zabrał Radny Adamski, który spytał odnośnie samej kadry w szkołach czy w tym 
roku przybyło etatów czy wręcz ubyło? 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik GZPO Barbara Kulak, która powiedziała, iż jeśli chodzi o kadrę 
pedagogiczną szczegółowe informacje będą podane w sprawozdaniu informacyjnym dot. oświaty, 
które musimy przedstawić Radzie Gminy do końca października. Jednocześnie będą podane 
wyniki sprawdzianów, egzaminów gimnazjalnych.  

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do następnego punktu 
porządku obrad.    

 Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Adam Kopis poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich sesjach 

Z powodu braku interpelacji nie było żadnych odpowiedzi na interpelacje.  

Ad. 11. Wolne głosy i wnioski 

Jako pierwsza głos zabrała  Dyrektor Gimnazjum Pani Anna Synowiec, która serdecznie 
podziękowała Organom Gminy za zakończoną termomodernizację Gimnazjum. Obiekt bardzo 
zyskał na wyglądzie, wszyscy są zadowoleni tylko z tego co słyszała nie są zadowoleni absolwenci 
Gimnazjum którzy komentują „My skończyliśmy Gimnazjum to teraz będzie ładnie”. Z końcowych 
prac została jeszcze do skończenia podłoga ale to nie przeszkadza w rozpoczęciu roku szkolnego, 
do którego są przygotowani. Rozpoczęcie odbędzie się o godz. 9.00 na które serdecznie zaprasza. 
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Przewodniczący podziękował Pani Dyrektor i  oddał głos Kierownikowi Posterunku Policji  

w Trzcinicy Panu Sławomirowi Kasprzakowi, który w świetle ostatnich wydarzeń pogryzienia 

mieszkańców gminy przez wałęsające psy udzieli wszelkich informacji co należy zrobić w 

momencie pogryzienia przez wałęsające się psy lub psy których właściciel jest znany.   

Pan Kierownik powiedział, iż temat był poruszany pół roku temu na Komisji Gospodarczej. Podjęto 

decyzję że zwrócimy się z apelem do mieszkańców Gminy w Biuletynie odnośnie konsekwencji 

nietrzymania psa na uwięzi. Jest obowiązek trzymania zwierzęcia na uwięzi. Niestety nie 

dopilnowanie tego obowiązku wyczerpuje znamiona artykułu 77 kodeksu wykroczeń, który mówi 

kto nie trzyma zwierzęcia na uwięzi podlega karze grzywny. Od momentu opublikowania informacji 

w biuletynie były tylko dwa zgłoszenia: jedno z Opatowa, drugie z Łęki Opatowskiej, które było 

załatwione od początku do końca tak jak powinno to wyglądać, sprawca został ukarany. Nie 

otrzymaliśmy więcej zgłoszeń. A zgłoszenie jest bardzo proste, można wykonać je na dwa numery 

telefonu: 997 lub 112. I apeluję aby podać ponownie informację w Biuletynie. Mieszkańcy Gminy 

Łęka Opatowska muszą niestety zacząć od siebie, mają psy muszą je trzymać na uwięzi. Pies nie 

ma co szukać poza terenem posesji. Pies gdy jest na ulicy w miejscu publicznym bez uwięzi, 

każdorazowo właściciel tego psa powinien być ukarany. Policja sama nie da rady, jest jeden 

człowiek w Policji przypisany na teren Gminy Łęka Opatowska – Dzielnicowy Mierzwiak Konrad, 

on nie jest w stanie jeździć po wsi i szukać właściciela psów. Sołtysi, obywatele, radni wiedzą 

najlepiej czyj to jest pies i gdzie notorycznie zdarza się że te psy wybiegają. Potrzebny jest ktoś kto 

sprawę zgłosi, żeby z tą sprawą iść do sądu. Innej możliwości nie ma, chyba że policjant ujawni to 

na własne oczy. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy, powiedział, że warte jest podkreślenia to, co wspomniał 

Pan Kierownik trzeba zacząć od siebie jeśli my nie będziemy reagować i nie będziemy jak gdyby 

po obywatelsku podchodzić do tego tematu to później niestety konsekwencje tego mogą być 

poważne a nawet tragiczne. Skierował do radnych i Pana Wójta słowa iż godzinna dyskusja na 

Komisji Gospodarczej nie pójdzie na marne i pójdzie się  w tym kierunku aby współpracować i 

współdziałać z Policją aby móc te kwestie w należyty sposób rozwiązywać. Na koniec spytał jaka 

jest kwota mandatu za takie wykroczenie? 

Pan Kierownik Posterunku Policji odpowiedział 250 zł. To jest mandat wypisany na miejscu, ktoś 

może odmówić przyjęcia mandatu wtedy sprawa jest kierowana do sądu a sąd nie nałoży kary 250 

zł. tylko min. 500 zł.       

Jako kolejny głos zabrał Sołtys wsi Trzebień, który powiedział, iż znane jest nazwisko Wierzchołek 

to jest Pan, którego wszyscy znają ma od 5 do 10 psów, różnie to bywa.  

Pan Kierownik Kasprzak wtrącił, iż Pan Wierzchołek był kilkakrotnie karany tylko on zawsze 

twierdzi że to są nie jego psy że to są psy bezpańskie.  

Następnie Pan Sołtys odpowiedział, że on też puści swojego psa na ulicę bez uwięzi i wyprze się 

że to nie jego pies i co wtedy bo takie sytuacje się zdarzają. Każdy się wyprze swojego zwierzęcia 

i co wtedy będzie, skoro Pan Wierzchołek może to i inni też tak zrobią.  

Psy Pana Wierzchołka często przebywają na przystanku, przy sklepie, gdzie jest dużo dzieci, 

mieszkańców może w każdej chwili dojść do tragedii. Pan Wierzchołek często gdzieś leży w stanie 

nietrzeźwym, a te psy naokoło niego. Co z tym problemem zrobić?  
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Pan Kierownik odpowiedział, iż jeżeli są to psy bezdomne to gmina ma obowiązek się nimi zająć. 

Zawsze należy dzwonić i zgłaszać, wtedy Policja się zajmie sprawą. 

Pan Sołtys podkreślił, iż sprawę zgłaszał dzielnicowemu i nic w tej sprawie nie wiadomo.  

Pan Kierownik odpowiedział, iż sprawę postara się jak najszybciej wyjaśnić. 

Idąc dalej, Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta tak jak zaapelował Pan Kierownik 

Posterunku Policji aby w najbliższym wydaniu Biuletynu ukazała się wytłuszczonym drukiem 

informacja nt. konsekwencji nie trzymania psa na uwięzi w miejscach publicznych oraz informacja 

co mają mieszkańcy robić w sytuacji gdy widzą psa bez uwięzi, który zagraża bezpieczeństwu 

mieszkańców  naszej gminy. W kwestii bezdomnych psów na chwilę obecną mamy ich cztery, 

które przechowywane są w schronisku, gdzie opłata wynosi 5 zł za dobę od każdego psa.    

Następnie głos zabrał Sołtys wsi Trzebień, który podziękował Kierownikowi Jerczyńskiemu za 

dopilnowanie wyczyszczenia przepustu w Trzebieniu.  

Jako kolejna głos zabrała Radna Krystyna Jankowy, która powiedziała, iż zadano jej pytanie od 

mieszkańców Łęki Opatowskiej czy będzie coś zrobione na ulicy Spacerowej koło Pana 

Góreckiego mieli obiecany w kwietniu kamień a nic w tej sprawie się nie dzieje.  

Jeszcze druga sprawa ulica Dworcowa tam zakończono kanalizację a są tam tak duże dziury że 

coś strasznego. Chciałabym wiedzieć czy są tam planowane prace remontowe tej drogi.  

Trzecia sprawa dotyczy drogi nr 11 ludzie narzekają że nie do końca są wykończone pobocza, 

chodzi o odcinek od Pana Kaczorowskiego w stronę Łęki, stoi tam woda tam rowerem nie idzie 

przejechać, przy przystanku w czasie deszczu jest ogromna kałuża nie idzie tam normalnie stanąć, 

źle spływa woda. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatu Marek Kowalski, który powiedział iż chce poruszyć 

kwestię rowu, który zaczyna się od drogi Niskiej przechodzi pod drogą wojewódzką i odprowadza 

większość wody deszczowej. Rów ten był czyszczony w ubiegłym roku. Na chwilę obecną 

znacznie się zmniejszył, jeden mieszkaniec u którego rów przechodzi przez jego posesję sam 

próbował na swoją rękę go pogłębić. Problem mają mieszkańcy, którzy tam mają rury ponieważ 

podczas ulewy deszczu powoduje podtopienia. 

Następnie zwrócił się z prośbą aby umieścić w Opatowie kosz na śmieci koło nowej „ławeczki 

emeryta”. Ławeczka jest bardzo ładna ale wokół ni ej strasznie, pełno porozrzucanych śmieci. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Pacyna, który podziękował za udrożnienie rowu w Rakowie.  

Spytał również czy planuje się wykopanie rowu przy drodze gminnej oraz jak wygląda na chwilę 

obecna sprawa z Panem Ferdynusem w kwestii ustanowienia drogi koniecznej do stacji 

uzdatniania wody? 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który powiedział, iż rów melioracyjny na pewno będzie jednostronnie 

wykopany.  

W kwestii Pana Ferdynusa głos zabrała Pani Radca Prawny Gabriela Drzazga, która powiedziała, 

iż sprawa zawisła w sądzie w dniu wczorajszym wieczorem doręczyciel Sądu Rejonowego w 

Kępnie doręczył opinię biegłego w sprawie wyceny nieruchomości Pana Ferdynusa i ewentualnej 

opłaty z tytułu ustanowienia służebności drogi koniecznej, ponieważ prawo mówi o odpłatnym 
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ustanowieniu drogi koniecznej takowy jest, Sąd wyznaczył termin do złożenia odpowiedzi na tą 

opinię, która została sporządzona przez biegłego – w czerwcu a wczoraj dopiero dotarła przyczyną 

pewnie był sezon urlopowy. Mamy na to określony termin do wydania swojego stanowiska. Kolejny 

termin sprawy będzie wyznaczony. I wtedy Sąd będzie decydował bo to jest ostateczna końcowa, 

sprawa.  

W opinii biegłego wartość nieruchomości jest wyceniona na kwotę 98 tyś. zł. Oszacowana wartość 

miesięcznego wynagrodzenia w przypadku ustanowienia służebności drogi koniecznej to jest 230 

zł. miesięcznie ujęte przez  Biegłego ok 1 zł. za metr nieruchomości. Takie są w tej chwili 

ustalenia. Otrzymano informację, sprawa jest w toku i jak tylko przyjdzie informacja o terminie 

zaraz o wszystkim poinformuje. Nie było ustanowionej służebności, Gmina wystąpiła aby ta 

służebność została ustanowiona w sposób legalny.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż cały czas czekamy na decyzję Sądu a 

później wspólnie zastanowimy się i podejmiemy stosowne kroki. 

Jako kolejny głos zabrał Sołtys wsi Lipie, który podziękował za podjęcie dzisiejszej uchwały dot. 

OSP Lipie. 

Idąc dalej Przewodniczący Adam Kopis poprosił o pozytywne załatwienie sprawy aby  

mieszkańców osiedla w Opatowie nie zalewała woda. 

Pan Jerczyński odpowiedział, iż do następnej sesji będzie to zrobione.  

Przewodniczący Rady Gminy Łęka Opatowska Adam Kopis, powiedział, iż zaproponował na 

Komisji Gospodarczej aby zainteresowani mieszkańcy osiedla i pobliskich domostw wycięli za 

zgodą Gminy zbędne drzewa a w zamian za to posprzątają tamten teren aby nie był wysypiskiem 

śmieci tylko w należyty sposób utrzymany. Myślę że ta sprawa byłaby załatwiona pozytywnie dla 

dwóch stron. 

Pan Jerczyński dodał, iż dzięki drzewom ta woda tam długo nie stoi bo drzewa tą wodę wypijają.  

Idąc dalej, Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta aby nie czekać do października tylko 

już we wrześniu przesunąć zegar astronomiczny oświetlenia ulicznego. Prośbę swą motywował 

tym, iż w miejscowości gdzie mieszka, dużo mieszkańców a szczególnie Pań dbają o swoje 

zdrowie wychodząc ok. godz. 19-20 z kijkami na spacery a do godz. 21.15 tak jak było to wczoraj 

było już tak ciemno że kompletnie nic nie było widać. Zwrócił się z prośbą o to aby można  było 

zgłosić żeby lampy zapalały się około godz. 20-ej. 

Następnie głos zabrał Kierownik Tomasz Jerczyński, który powiedział, iż koszt przestawienia tych 

lamp będzie wynosił ok. 3,5 tyś zł. W świetle ostatnich dyskusji nad sprawą oszczędności z tytułu 

wyłączania lamp w godzinach od 11 do 5 rano warto by może się wspólnie zastanowić aby za 

jednym kosztem jedną usługą zmienić ustawienia.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, iż aprobata radnych jest co do wyłączenia lamp w 

porach nocnych, ale szczegóły w najbliższym czasie omówimy i podejmiemy konkretne decyzje co 

do ustawienia zegara oświetlenia ulicznego. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Zalewski, który spytał o piłkochwyty na boisku w Łęce Opatowskiej.   
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Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który powiedział, iż w najbliższym czasie tematem się zajmiemy w 

okresie letnim była kumulacja różnych dużych wydatków. W tej kwestii  już rozmawiałem z  

Prezesem LZS „Zawisza” Panem Markiem  Idczakiem, sprawą się zajmiemy.  

Ad.12. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy. 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Adam Kopis o godz. 14:32 zamknął 
obrady XI sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

      

Protokółowała:                                                                                      Przewodniczący Rady Gminy 

/-/Renata Woźnica                                                                                    /-/ Adam Kopis 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


